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Przed Francesco Tottim dwudziesty sezon jako gracza pierwszego zespołu.

Do pierwszej drużyny Romy wprowadził go na dobre Carlo Mazzone. Były

trener Giallorossich udzielił wywiadu dla ilsussidiario.net, w którym

pytano właśni o Il Capitano, a także De Rossiego i Osvaldo.

 

De Rossi zostaje w Romie. Jesteś zadowolony jako kibic Giallorossich?

- Absolutnie tak, to złoty chłopak, który kocha Romę, zrobił dobrze zostając, gdyż

wciąż może dać tak wiele drużynie.

 

Wszyscy czekają na oglądanie De Rossiego, jakiego widzi się w

reprezentacji Włoch...

- Trzeba zostawić De Rossiego w spokoju, to warunek konieczny, wtedy wyciśnie

maksimum swoich możliwości, które są wciąż wielkie.

 

Inaczej wygląda sprawa Osvaldo...

- Chłopak ma szczególny charakter: musi zrozumieć, że w piłce są reguły do

przestrzegania. Biorą dużo pieniędzy, ale mają też różne zasady.

 

Kibice Romy mogą odpuścić Argentyńczykowi z włoskim paszportem?

- Kibice Romy są wspaniali, wybaczą mu, jednak musi zmienić zachowanie, musi

szanować pewne reguły.

 

Jest zmartwienie o odnowienie kontraktu Tottiego?

- To delikatne sprawy, jednak jestem pewien, że kierownictwo będzie stawiać nadal

na Francesco, który wciąż jest fenomenem na boisku i wspaniałą osobą poza nim.
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